
Title (en)
Method and apparatus for electrostatically coating objects with fluids.

Title (de)
Vorrichtung und Verfahren zum elektrostatischen Überziehen von Gegenständen mit Fluiden.

Title (fr)
Procédé et appareil pour le revêtement électrostatique d'objets avec des fluides.

Publication
EP 0107030 A2 19840502 (DE)

Application
EP 83109256 A 19830919

Priority
• DE 3238917 A 19821021
• DE 3241504 A 19821110

Abstract (en)
[origin: ES8501642A1] A process and apparatus is disclosed comprising a high-speed rotation bell for applying quick-evaporating fluids, such as
quick-evaporating liquid paint, wherein the impact deposition of largely evaporated paint particles on the high-speed rotation bell is prevented by
affecting the flight path of the paint particles flying back in the zone of the toroidal vortex toward the high-speed rotation bell with electric or magnetic
or aerodynamic forces or combinations of these forces.

Abstract (de)
Die Erfindung schlägt eine Hochrotationsglocke zur Applikation von Fluiden mit schnellem Abdunstverhalten vor, bei welcher die Impaktabscheidung
von weitgehend abgedunsteten Lackpartikelchen an der Hochrotationsglokke dadurch vermieden wird, daß die Flugbahn der im Bereich des
Toruswirbels zur Hochrotationsglocke zurückfliegenden Lackpartikelchen durch elektrische oder magnetische oder aerodynamische Kräfte oder
Kombinationen dieser Kräfte beeinflußt wird.
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